
Vedo, za kaj gre
Pred izdelavo srednjeročnega načrta

v Elektrotehni
Izdelava srednjeročnih na- njo treba še posebno dobro

črtov razvoja posameznih de- pripraviti. Tega se zavedajo
lovnih organizacij je tako od- tudi v Elektrotehni, kjer so
govorna naloga, da se je na- M Pr«U°g političnih in sa-

moupravnih organov na se-
stanku širšega strokovnega
kolegija spregovorili o tej
nalogi. SkJenili so, naj delav-
ski sveti imenujejo komisije
za sestavo srednjeročnih pla-
nov posameznih tozdov in or-
ganizacije skupnih služb, o
teh osnutkih pa bodo po 15.
juniju razpravljali na nivoju
delovne organizacije in jib
usklajevali.

Nestrokoven pristop k pla-
niranju bi naredil več ško-
de kot koristi, zato so po-
vabili medse Iva Lapajna, dl-
rektorja Ljubljanskega urba-
nističnega zavoda, na drugo
predavanje pa še Eda Klanj-
ška, podpredsednika izvršne-
ga sveta ljubljanske mestne
skupščine. Predavatelja sta
opozorila na najpomembnej-
še elemente, kl jih mora vse-
bovati plan, poudarila pomen
družbene samozaščite, ki mo-
ra najti svoje mesto v sred-
njeročnem nafirtu razvoja de-
lovne organizacije, tako kot
integracijskl procesi, načrto-
vana rast zaposlovanja in po
slovna usmeritev. Z mnogimi
praktičnimi napotki pa sta
še olajšala delo komisij, ki
zdaj v dokaj kratkem roku
pripravljajo osnutke planov,
ki nedvomno ne bodo le do
kument zaradi dokumenta,
ampak pomemben akt, ki bo
začrtal razvojno pot bežigraj-
ske delovne organizacije
Elektrotehne.


